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Защо говорим за това?

Каним деца да разкажат от първо лице за интересните неща, които правят.

Симеон де Ланге е на 8 години и обича летата в Царево. Ето неговия разказ за дните, прекарани в усмивки, сърф и ветроходство.

Аз, братовчедите ми и майка ми сме цяло лято на море в Царево. Всеки ден ходя на сърф и ветроходство. 

Ветроходството е каране на лодки с платно. Много е яко да правим гонки и да откреняваме. Да, това е истинска дума! Откреняването е наклоняване
на лодката към страната на платното. А гонките са част от състезание. 

По-напредналите карат лазер. Това не е фантастично оръжие, а вид спортна лодка, една от най-бързите. Наричаме хората, които ги карат, лазеристи.
Както хората, които карат ски, са скиори.

Във ветроходството треньорът ни е много строг. Но това ни прави по-добри. Батко ми е най-добрият лазерист на къси разстояния в България. Кака ми
е единственото момиче в клуба, но бие много момчета. 

Много е яко да караш уиндсърф на силен вятър. Обичам също и да карам хавайка: вид дъска за каране. С хавайката се хващат вълни и след това се
изправяш. Супер е да караш изправен. 



По-добрите сърфисти карат уинг. Като уинд (сърф за вятър), но уинг (от
английската дума за крило). Това е сърф, на който платното не е свързано за дъската. На сърфа има специална част, наречена фойл, която се вдига
на високи вълни и на силен вятър.

В сърф училището имам приятели и с тях ми е много забавно. Когато няма вятър, играем на волейбол, шах, мафия, ядем сладоледи и рисуваме.
Навсякъде ходим с колела!
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